
De Hoornbrug gaat begin 2023 dicht voor groot onderhoud. Van de week stond dit ook nog 
in de Groot Rijswijk. Goed te lezen dat dat gedaan wordt. D66 Rijswijk vraagt zich echter het 
volgende af (artikel 44 vraag);  

1. Wat er wordt opgeknapt, en specifiek worden de fietspaden van de brug opgekapt?
2. En, aannemende dat dat zo is, wanneer staat dit (de fietspaden) gepland? En indien 

niet, wanneer wel, en waarom niet?
3. Hoe worden ze opgeknapt/ wat zijn de plannen

a. worden ze verbreed en wordt de scheiding tussen de we weg en fietsers 
verbeterd ten behoeve van de veiligheid

b. worden de routes zo gemaakt dat er geen extra oversteken en onhandige 
bochten ontstaan voor de fietsers?

4. Wie worden er betrokken in kader van buurt/participatie/fietsersbond bij het 
opknappen van de brug en de fietspaden specifiek?

D66 Rijswijk is benieuwd naar de antwoorden.

Hartelijke groet
Wemke


